
Reunió junta AFA 10/10/2023, 21:00h (meet)

1. Aprovació acta junta anterior

S’aprova l’acta i se’n revisen els acords.

2. Contractació administrativa

A la reunió amb 7itria es va proposar la Mireia Travé, proposada per l’Anuska, amb un

pressupost anual de 8.500 euros per quinze hores setmanals, d’octubre a juny (9 mesos).

Serien 944 euros, més car que el es pagava al monitor (708 euros). Tot i la diferència de preu,

cal valorar les tasques que farà la persona contractada.S’acabarà de valorar quan ens passin el

pressupost definitiu.

3. Menjador

Arriben queixes d’algunes famílies perquè, segons diuen, els seus fills han adquirit mals hàbits

des que ha començat el curs. També es queixen que s’obliga els nens a menjar (des del servei

de menjador responen que no s’obliga a ningú, només es fa provar el menjar) i dels crits de les

monitores.

Es demana més cura pel que fa al control dels al·lèrgens. La comissió de menjador farà el

seguiment i es reunirà amb l’Anuska.

El soroll persisteix tot i els panells acústics.

Tallers de migdia: es procurarà que aquest curs s’activin el més aviat possible.

Reunió programada pel 8 de novembre a les 18:30 a l’Alícia, coordinadora d’RC per tractar tots

aquests temes, prioritzant la qüestió dels al·lèrgens. Es demanarà avançar-la a la darrera

setmana d’octubre (25/10?). .

4. Festes

Festa d’inici de curs (assemblea oberta): es torna a valorar la idea idea detallada en l’acta

anterior, afegint col·laboracions de les famílies (pagaments voluntaris) per poder posar en

pràctica temes pendents (entrades i sortides, tendals pati i ventiladors). Es podrien activar els

pagaments a través de TPVescola. Data: dissabte 28 d’octubre

- Festa de Nadal: es proposa el 15 de desembre per fer-la coincidir amb La Marató de

tv3. La comissió de festes demana poder conèixer la data el més aviat possible per

començar a contractar personal, etc.

- Sant jordi: intercanvi de llibres, tallers de roses, pinta-cares, etc.

Data proposada: divendres 19 d’abril.



- Festa de final de curs: es proposa el divendres 14 de juny.

5. Comunicació

Cal actualitzar els integrants de les comissions a la pàgina web.

Es proposa visibilitzar la feina de l’AFA a través de publicacions a les xarxes. Des de la compra

de pilotes fins a les imatges diàries de l’autobús passant a les nou en punt. En aquest sentit, la

Cristina demana que es comparteixin les dates de les festes, etc. per poder anar generant

continguts.

6. Extraescolars

Rítimica i patinatge: exhibició per Nadal

Futbol: amistosos, sense participar en cap lliga.

Bàsquet: no hi ha prou afluència per inscriure l’equip a cap lliga.

El disseny de samarretes/equipatge queda en “stand by”. Cal concretar quin ha de ser el logo,

si el de l’AFA o el de l’escola.

7. Xerrades comissió pedagògica

Proposta: una de les dues xerrades (febrer i maig) es podria convertir en un taller amb pares i

nens.

Aviat s’enviarà l’enquesta perquè les famílies triïn propostes. S’insiteix en la importància de

tenir el pla de convivència al dia perquè les famílies puguin conèixer les actuacions que s’hi

recullen. Com es pot plantejar perquè no s’interpreti que estem fiscalitzant les actuacions de

l’escola?

8. Prioritats comissió verda

Es prioritza la qüestió de les entrades i sortides (horari i bus), ombres pati i ventiladors. Pel que

fa a la pacificació del trànsit, aquest és un tema que s’ha de tractar amb l’Ajuntament. Quant

als horaris d’entrada i sortida, no queda clar quin és exactament el problema d’obrir tres

minuts abans de les 9:00.

9. Incorporació Sonia i Alberto

La Sonia s’ofereix a participar amb l’AFA en el que calgui. Per ara, anirà venint a les reunions de

la junta.

L’Albeto s’ofereix per fer d’enllaç amb el grup de delegats.



Propera junta, presencial, el 7 de novembre a les 21.00.


